
ACTE  PLE ORDINARI  
DATA  25 DE NOVEMBRE DE 2008 
HORA  9 DEL VESPRE  

  
ORDRE DEL DIA PRESIDENT: L’Il·lm. Alcalde 

Ignasi Giménez Renom 

- Antònia Pérez Ballonga. 
- Aleix Canalís Alsina. 
- José Eduardo González Navas. 
- Jordi Carcolé García. 
- Óscar Lomas Cortés. 
- Josefa Martínez Romero. 
- Glòria Massagué Casals. 
- Joan Creus Oliveras. 
- Mercè Giménez Renom. 
- Gemma Perich Vidal 
- Mercè Vallès Corominas.  
- Mercè Carbonés Hernández 
- Lluís Manuel López Alarcón  
- José Antonio López Espinola 
- Montserrat Gatell Pérez 
 - Jordi Roman Clusella   
 - Xavi Arderius Matas 
 -  Elisenda Alemany Gutiérrez  
 - Jordi Permanyer Bellmunt 

 - Oriol Papell Torras 
- Juli Boadella Vergés 
  Secretari  

  
   1.- Aprovació, si s’escau, de l’esborrany de  
        l’acta de la sessió anterior. 
 
   2.- Donar compte dels Decrets de l’Alcaldia i  
       dels acords de la Junta de Govern 
 
   3.- Nomenament de representants als Consells  
        Municipals 
 
   4.- Convocatòria de concessió d’espais de  
        domini públic per a la instal·lació de plaques 
         solars. 
 
   5.- Adhesió al consorci del Besòs 
 
   6.- Proposta sobre tanques i barraques en  
         espais d’horta 
 
   7.- Assumptes sobrevinguts 
  
   8.- Suggeriments i preguntes 
 

- Mercè Custodio   
   Interventor acctal   
     

 
Vist que els reunits són el total de membres que legalment constitueixen l’Ajuntament Ple, el Sr. 
President declara obert l'acte i s'entra a l'examen dels assumptes inclosos en l'ordre del dia. 
 

1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ 
ANTERIOR. 
       

  Els regidors es donen per assabentats dels continguts de l’acta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

2.- DECRETS DE L’ALCALDIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN  
     LOCAL. 
  

Es dona compte al Ple dels Decrets núm. 816 del dia 21 d’octubre al 904 del dia 20 de 
novembre. Es dona compta també dels acords de la Junta de Govern Local adoptats en 
sessions del dia 28 d’octubre, 4, 11 i 18 de novembre de 2008. 
La Corporació es donà per assabentada 
 
El Sr. Alcalde pren la paraula per dir que en Junta de Portaveus s’ha decidit, conjuntament 
amb la resta de portaveus dels grups municipals, retirar el quart punt de l’ordre del dia d’avui 
que és al convocatòria de concessió d’espais de domini públic per a la instal·lació de plaques 
solars i passar-lo al Ple de desembre.     



 3.- NOMENAMENT DE REPRESENTANTS ALS CONSELLS MUNICIPALS 
 
Vist que en el Ple Municipal del mes de juliol es va aprovar el text del Reglament del Consell 
de Comunicació, del Reglament del Consell de Cultura, per unanimitat de tots els grups 
municipals.  
Vist que en aquests Reglaments s’establia en el seu punt número 3, que regula llur 
composició, que en aquesta hi han de ser  fins a tres persones a títol individual d’una 
reconeguda vàlua professional en el camp de la comunicació i la cultura, en un nombre no 
superior a 3 i elegits pel Ple Municipal. 
Vistes les trobades i les converses mantingudes de en els àmbits de la Junta de Portaveus i de 
la Comissió de Reglaments. 
Es proposa denominar a aquestes persones d’una reconeguda vàlua professional en el camp 
de la comunicació i la informació, de la cultura i per formar part com a membre de ple dret 
dels Consells respectius. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.-  Denominar com a membres del Consell de Comunicació de Castellar del Vallès a: 

1. Núria Garcia. 
2. Cristina Herranz. 
3. Àlex Sancho. 

SEGON.-  Denominar com a membres  del Consell de Cultura de Castellar del Vallès a: 
1. Esteve Prat. 
2. Gisela Pou. 
3. Joan Munt. 

El regidor de l’Àrea de Presidència Sr. Pepe González informa la proposta dient que en el ple 
municipal del mes de juliol es va aprovar el text del reglament del consell de Comunicació i el 
text del reglament de consell de cultura per unanimitat de tots els grups municipals, en el text 
aquest reglament s’establia, en el punt núm. 3 que regula llur composició, que en aquesta 
composició hi ha d’haver-hi fins a tres persones, a títol individual, persones de reconeguda 
vàlua professionals en el camps de cadascun del temes, després de converses mantingudes és 
proposa el nomenament d’aquestes persones expertes en els camps de la comunicació, de la 
informació i de la cultura, per formar part com a membres de ple dret dels consells respectius.  
El tres membres de cada consell seran qui tindrà un major recolzament, ja que ho son en 
representació de tots els castellarencs, i esperem de tots ells que apart de la seva 
professionalitat, aportin també consens i equilibri en el funcionament del consell. 
Voldria informar també, que fa uns quinze dies la Sra. M Teresa Azorin ha estat el.legida 
representat del lector i dels oïdors i que també formarà part del consell de comunicació, en un 
procés entre els candidats presentats. La nostra voluntat és que abans de finals d’any es 
puguin constituir tant el consell de comunicació com el consell de cultura. 
S’obra un torn d’intervencions, per CiU la Sra. Montse Gatell,  i diu que des de fa ja un any, 
tots plegats estem treballant en la composició, el contingut i la forma d’aquests dos consells, 
de comunicació i cultura, una proposta inicialment de l’equip de govern, i l’altra el de cultura, a 
proposta del grup d’Esquerra Republicana. Des del primer moment, el grup de Convergència i 
Unió s’ha mostrat favorable i a favor de la constitució dels dos consells i ha volgut participar-hi 
activament, fent les aportacions necessàries i, que en molts casos han estat recollides. 
Nosaltres creiem que ha estat una feina ben dirigida i en amb la que s’han acceptat algunes 
esmenes i també, s’han polit algunes de les diferencies que teníem entre els diferents grups 
municipals. Un dels últims passos de tot aquest procés, és el nomenament d’aquestes 
persones, i dir que aquests nomenaments s’ha intentat que fos de consens. Criem que la feina 
ha estat prou ben feta, potser s’ha allargat una mica massa en el temps, però no sempre es 
fàcil arribar als consensos necessaris, per això donem suport a la proposta de nomenament 
d’aquestes set persones i esperonem a l’equip de govern a seguir en aquesta línia de 
participació, i esperem que no es demori la constitució real i la posada en marxa dels dos 
consells. 



Per ERC el Sr. Oriol Papell, intervé manifestant el vot favorable del grup d’Esquerra, estem 
d’acord amb les persones proposades, però volem exposar una critica en la manera com s’han 
escollit a aquestes persones. El reglament dels dos consells només diu que el ple de 
l’Ajuntament nomenarà a aquestes persones a títol individual, però en lloc queda recollit qui 
les proposa, per tant al deixar-ho tant obert nosaltres criem que  haurien de ser els mateixos 
consells qui proposessin. 
No sabem exactament quin és el criteri seguit per escollir-les, de ben segur que son les millors 
en els seus camps, però trobem que la manera d’escollir-les no ha estat la correcta. 
Finalment el Sr. Alcalde  pren la paraula per dir que els criteris de selecció es van establir en 
una comissió, en la qual hi van assistir membres de l’equip de govern i de CiU, malauradament 
no hi havia cap representant dels grups  d’ERC i de l’Altraveu, i allà es a on es va decidir quins 
eren els criteris. Per tant en aquest fòrum es va decidir i definir quines podrien ser les 
possibles persones per accedir a aquest càrrec. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 

 
 5.- ADHESIÓ AL CONSORCI DEL BESÒS 
 
ATÈS que el municipi de Castellar del Vallès es troba a la subconca del riu Ripoll. dins la conca 
del Besòs i que, per tant, hi ha interessos comuns amb el Consorci per a la Defensa de la 
Conca del riu Besòs ( CDCRB). 
ATESA la voluntat d’aquest Ajuntament de millorar la gestió del sanejament en el seu municipi 
i la qualitat ambiental del medi fluvial del riu Ripoll. 
Vistos els Estatuts del  Consorci per a la Defensa de la Conca del riu Besòs. 
L’Ajuntament Ple 
ACORDA: 
PRIMER.- Sol·licitar la integració d’aquest Ajuntament en el Consorci per a la Defensa de la 
Conca del riu Besòs, segons el que assenyalen els seus Estatuts que són plenament coneguts i 
acceptats. 
SEGON.- La integració es produirà en el nivell que es determini el conveni d’adhesió, per la 
qual cosa es faculta a l’Alcalde a negociar les condicions, i el seu abast econòmic o tècnic,   i 
signar el corresponent document. 
TERCER.- Nomenar al Sr. Aleix Canalís i Alsina, regidor de l’Àrea de Territori  com a legal 
representant de l'Ajuntament de Castellar del Vallès  a la Junta General del CDCRB, als efectes 
d'assistència i exercici del dret a vot que ostenta com a entitat integrada en el mateix. 
QUART.- Comunicar el present acord a l’Agència Catalana de l'Aigua i al Consorci per a la 
Defensa la proposta el regidor de Medi Ambient Sr. Aleix Canalis,  tot dient que es l’adhesió 
de l’Ajuntament de Castellar del Vallès al consorci per a la defensa de la Conca del riu Besòs, 
aquest consorci és una entitat integrada per gairebé 50 Ajuntaments i organismes 
supramunicipals que té per objectiu general coordinar als Ajuntaments i altres organismes que 
el conformen per tal d’estudiar i donar solucions a problemes relacionats amb els cicle 
hidràulic, el sistema aquàtic i mediambiental de la conca del Besòs, cercant sempre la 
col·laboració amb altres organismes i les autoritats competents, ja sigui l’ACA, Medi Ambient, 
Medi Natural de la Generalitat i en alguns aspectes fins i la Unió Europea. Entre els serveis 
potencials que ofereix als municipis adherits aquest consorci, trobem la redacció d’estudis, 
plans i projectes, l’establiment de mecanismes de control per tal de conèixer la contaminació i 
els paràmetres de qualitat ambiental de les aigües de la conca, també la l’adequació ambiental 
en el desenvolupament de programes i activitats, o la gestió d’iniciatives i projectes que 
puguin donar solucions a problemes  potencialment plantejats en tot l’àmbit de la conca. Des 
de l’equip de govern entenem que l’adhesió d’aquest consorci constitueix un pas més per tal 
d’avançar cap a una gestió millor i un control més exhaustiu de les nostres conques fluvials 
així com una millor gestió del sanejament de les aigües del nostre municipi. Així mateix es 
facultaria al Sr. Alcalde per la negociació de les condicions i integració dels serveis que ofereix 
el consorci i a nomenar al regidor de l’Àrea de Territori com a  representant de l’Ajuntament a 
la Junta General d’aquest consorci. 



S’obra un torn d’intervencions amb la Sra. Mercè Carbonés  per CiU, tot dient que el 
Consorci per la defensa del riu Besos té gairebé 20 anys, és una infrastructura creada amb 
l’objectiu principal d’atendre la necessitat de gestionar el sanejament d’un grup d’Ajuntament 
que ho realitzen paral·lel i depenen de l’agència catalana de l’Aigua. Són 50 Ajuntaments que 
es consorcien per gestionar bàsicament el sanejament de l’aigua en baixa dels seus municipis, 
que és un servei bàsic i que en tenen la competència, són 50 Ajuntaments corresponents a les 
subconques del Besòs i  que la força majoritària en aquest consorci és principalment l’entitat 
metropolitana de serveis hidràulics i de tractament de residus, és ha dir dels municipis de 
l’entitat metropolitana del Consell del Vallès Oriental i de la Diputació de Barcelona. 
En la informativa de la setmana passada se’n va explicar que la justificació de l’adhesió és 
principalment per temes d’assessorament en temes d’educació ambiental i per la prestació de 
serveis; no obstant des del grup de CiU pesem que de moment, l’opció que té més força és la 
prestació de serveis que el consorci presta als ens consorciats en matèria de sanejament i de 
clavegueram. Diem això perquè, primer és un dels objectius d’aquest equip de govern i així va 
quedar palès quan fa un any es va aprovar l’ordenança de manteniment de clavegueram i 
encara a dia d’avui no ho ha materialitzat. Segon, perquè l’Ajuntament de Castellar des de fa 
bastants anys ja està treballant i col·laborant amb el consorci en matèria d’educació 
ambiental, concretament amb el projecte rius, i finalment perquè l’Agència Catalana de l’Aigua 
pot fer l’assessorament en matèria de sanejament així com també ho fa l’empresa Sorea, que 
actualment gestiona la depuradora municipal, la xarxa d’aigua municipal i el control dels 
abocaments en els col.lectors. 
Dir que un cop siguem socis del consorci, si necessiten algun estudi o assessorament específic 
l’haurem de  contractar i pagar perquè no es gratuït. No estem en contra del consorci, ni de la 
possibilitat de contractar algun dels serveis, però seria bo conèixer quins han estat els 
resultats de les possibles gestions per contractar el manteniment del clavegueram, quins han 
estat, quins han estat els inconvenients i quines opcions de futur es plantegen. El nostra vot 
serà favorable, esperant de l’equip de govern que qualsevol actuació que l’Ajuntament faci 
dins d’aquest consorci en siguem informats amb total transparència, pel que fa a la gestió i als 
costos que se’n derivin. 
Intervé per ERC el Sr. Jordi Permanyer i diu que el vot del seu grup també serà a favor tot i 
que tenim alguns dubtes sobres quines son les avantatges reals que tindrem com a municipi 
entrant al consorci del Besòs. Entre altres coses tampoc queda massa clar quina serà 
l’aportació que com a socis haurem de fer al consorci. 
En torn de replica el Sr. Aleix Canalis pel PSC, diu que el cost per habitant per ser membres 
del consorci serà de dos cèntims  d’euro/habitant/any, també els serveis que dona el consorci, 
per aquesta xifra assumible, no recullen el pagament d’estudis etc.., els serveis s’hauran de 
contractar òbviament, però criem que és una bona oportunitat a fi i efecte de poder obtenir 
uns serveis a un cost igual o inferior al que podríem obtenir per altres vies, tenint en compte 
el simple fet de l’economia d’escala, que per tant si un organisme gestiona amb més o menys 
qualitat una sèrie de serveis i prestacions que dona als Ajuntaments, entenem que el cost 
derivat d’aquests serveis que pugui repercutir a l’Ajuntament de Castellar, serà inferior que no 
pas si anem per lliure i s’han de contractar aquests serveis amb altres empreses o 
consultories. 
El Sr. Alcalde informa que el cost total serà de 460€, i òbviament com totes les actuacions 
que fa l’Ajuntament doncs hauran de ser transparents i conegudes per part de tots els 
responsables municipals. 
Per CiU la Sra. Gemma Perich  intervé dient que pa pàgina web del consorci està bastant 
desfasada (2004), fins i tot posa que els seus estatuts no estan publicats, i per això no sabem 
si han renovat els estatuts, si els han canviat o si els han actualitzat. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 
 6.- PROPOSTA SOBRE TANQUES I BARRAQUES EN ESPAIS D’HORTA  
 



Els nombrosos espais d’horta que tenim a Castellar representen un important valor 
mediambiental, social i cultural que creiem que s’ha de preservar en les millors condicions 
possibles. 
És un fet que molts d’aquests espais d’horta presenten actualment un estat de degradació 
molt preocupant, producte al llarg del temps de la instal·lació de tanques i barraques sense 
demanar autorització a l’ajuntament i sense seguir un mateix criteri. 
És per aquests motius que el grup municipal d’Esquerra Republicana de Catalunya presentem 
al Ple de l’Ajuntament els següents 
ACORDS: 
PRIMER.- La suspensió durant mig any d’autoritzacions i llicències per instal·lar tanques i 
barraques en els espais d’horta a tot el terme municipal de Castellar del Vallès. 
SEGON.- Elaborar al llarg d’aquest mig any un reglament que defineixi clarament els criteris 
per determinar quins espais d’horta del terme municipal de Castellar del Vallès es poden 
tancar i quins no. Així mateix, aquest reglament hauria de explicitar quin tipus de tanca s’ha 
d’utilitzar, alçada, etc. i en quins espais d’horta s’hi poden construir barraques i les 
característiques que aquestes han de tenir. 
El Sr. Jordi Permanyer, per ERC dona lectura a la proposta. 
En torn d’intervencions pel PSC el Sr. Aleix Canalis explica que en l’actualitat l’equip de 
govern ja està treballant per regular d’una manera adequada els tancament de les zones 
d’horta, i el proper fòrum ambiental versi sobre aquesta temàtica. També vull puntualitzar que 
ja hi ha una ordenança, aprovada el mes de febrer de l’any 1997, que ja regula les casetes per 
eines en zones agrícoles recull. El vot del grup socialista serà favorable. 
Intervé per CiU la Sra. Gemma Perich  dient que fer una suspensió de llicències durant sis 
mesos, segurament no perjudicarà a ningú, i seria bo que el fòrum pogués treballar sobre en 
una proposta de reglament respecte a un punt que és l’aspecte de paisatge d’horta. Dir que hi 
havia una comissió especial per treballar diferents espais naturals que hagin de ser protegits, 
en la qual hi havia una participació per part del Centre Excursionista de diferents interessat, 
grups municipals, i que treballaven quins eren els aspectes a protegir i per tant quines 
actuacions calien fer per aconseguir aquesta protecció, i alhora també incloure els horts com a 
element a protegir. 
També pel grup de l’Altraveu el Sr. Xavi Arderius,  comença dient que des de l’Altraveu 
donarem suport a la proposta que es porta al Ple, pensem que es necessària la ordenació de la 
zona d’horta i posar fi al desgavell i degradació que pateixen algunes d’aquestes zones 
actualment. L’harmonització de les activitats agrícoles i l’entorn que ocupen haurien de 
permetre endreçar i regular aquestes petites explotacions que per altre part són tant 
característiques del Vallès. Els horts són importants, són part del nostre paisatge, de la nostra 
economia , del nostre lleure, de la nostra biodeversitat, de la nostra petja al llarg dels anys, 
són la nostra de com hem humanitzat el paisatge amb respecte i poc impacte. Des de 
l’Altraveu, però, ens agradaria que tot aquest procés es fes amb la complicitat de la gent que 
treballa aquest horts per tal de comptabilitzar un espai que cal arreglar amb les necessitats de 
les persones que treballen aquestes terres. També pensem que en la zona del  Ripoll caldria 
ser més ambiciosos i buscar la complicitat dels municipis veïns, per tal que el riu fos un 
veritable eix amb valors ambientals. Pensem que tant la Diputació com el Consell Comarcal 
podrien participar d’un veritable projecte per dignificar i revaloritzar tota la conca del Ripoll. 
Tal vegada potser, podria servir per buscar subvencions per finançar l’adequació a la nova 
ordenança. El mateix projecte riu, que ja funciona, podria incorporar-se a aquest treball que 
tenim ara per endavant. Estem convençuts que la tasca  que avui s’inicia o serà fàcil, hi ha 
zones veritablement degradades, tanques perilloses, construccions expansibles i il·legals, 
ocupació de la zona de policia de les lleres dels rius i torrents i abocaments no controlats així 
com un reguitzell de pràctiques inadequades, i no parlem de la zona inferior de Can Bages que 
mereix un postulat apart. També és veritat però, que hi ha zones exemplars, el Brunet, part 
de la zona de Canyelles, els horts municipal de Cal Botafoc, i altres zones disseminades pel 
municipi. Així doncs aprofitem aquests exemples i la feina dels tècnics municipals, per buscar 
un model d’horta que segueixi sent un valor per tots; , els nostre vot serà afirmatiu i podeu 
comptar amb la gent de l’Altraveu per treballar amb aquesta proposta. 



Finalment el Sr. Jordi Permanyer per ERC intervé per dir que és una proposta oberta i 
considerem que és necessari que els hortelans hi participin ja que són el que més hi tenen a 
dir. Evidentment que és molt complicar tirar endavant aquesta proposta però cada cop és més 
urgent  entrar-hi, per això es proposa aquesta suspensió de llicències, si més no perquè no 
proliferin perquè si que la zona més degradada està a la part baixa de Can Bages, però cada 
cop va pujant més i veus més a prop del cas urbà aquestes zones d’horta. 
VOTACIÓ: FOU APROVADA PER UNANIMITAT 
 

7.- ASSUMPTES SOBREVINGUTS 
 
No n’hi ha 
 
    
 8.- SUGGERIMENTS I PREGUNTES 
 
Per part de CiU la Sra. Mercè Vallès formula tres preguntes sobre la mateixa temàtica que és 
l’Escola Bressol: 
1.- en quin estat es troba el projecte executiu de la nova llar d’infants municipal? 
2.- Quins tràmits s’han realitzat amb el Departament d’Educació de la generalitat en virtut del   
      pla al qual es va adherir l’Ajuntament? 
3.- Quins terminis estan previstos per a l’adjudicació, construcció i posada en funcionament  
      de la llar d’infants?.  
Contesta el Sr. Alcalde dient que l’estat del projecte en aquests moments, en Junta de 
Govern Local s’ha aprovat poder contractar els serveis externs per acabar de definir quines 
son les instal.lacions necessàries referent a la instal·lació elèctrica del projecte escola bressol; 
els tràmits són els adherits en aquest Pla, s’ha presentat el projecte a la conselleria 
d’Educació, ara s’està confeccionant el projecte executiu, un cop fet es tornarà a presentar i 
així abans de finals d’any es podran licitar les obres per tal de poder posar en marxa aquesta 
escola bressol tant aviat com sigui possible, si més no els terminis fixats eren l’1 de setembre 
de 2010. 
També per CiU el Sr. Lluís López pregunta quin projecte o quins projectes presentarà l’equip 
de govern a la convocatòria del fons Ferder 2007-2013?. 
Contesta pel PSC el Sr. Pepe González  tot dient que s’han publicat dues convocatòries els 
dies 13 i 14 d’octubre d’enguany, l’any cinquè no podem concórrer perquè està destinada als 
locals supramunicipals, una altra convocatòria que és la del 14 d’octubre i ens dona temps fins 
el 14 de gener per presentar projectes, hi està pensada pel quatrienni 2007-2010, es basa en 
els eixos 2 i 4; en l’eix 2 no s’ajusta massa ales nostres necessitats actuals, així doncs no 
presentarem projectes, i en  l’eix 4 si que en podem presentar i es refereix a la protecció i 
conservació del patrimoni cultural, aquí tenim alguns projectes elaborats i que afecten a l’antic 
Ajuntament i valorat en 600.000 €, i també tenim el projecte del Casal d’Entitats, i Mercat 
Vell. 
Hi ha una altra categoria que és la 4.61 i es refereix entre altres a projecte de regeneració 
urbana, la idea era presentar un projecte que és el pla integrat de reforma a l’Eixample i la 
idea era demanar un milió d’euros, com ja sabeu les propostes han d’estar cofinançades, 50% 
comunitat i 50% l’Ajuntament.  Així dons s’estan valorant aquestes dues accions de cara la 
presentació. 
Per últim el grup de l’Altraveu amb la Sra. Elisenda Alamany  fa el següent suggeriment al 
respecte del transport del butà, actualment a Castellar no hi ha cap lloc on es pugui anar a 
buscar i això comporta que tota la gent que en consumeix hagi d’estar pendent del dia que, 
suposadament, ha de passar el repartidor. Aleshores aquesta manca de rigor per part de 
l’empresa subministradora ha estat apaivagat amb el recurs d’anar amb cotxes a les 
benzineres i transportar-lo a casa, i això afecta a la majoria de gent que no té gas natural i  
precisament acostumen a ser els col·lectius socials més desafavorits incloent-hi la gent gran. I 
per tant suggerim que l’Ajuntament analitzi que està passant amb aquest tema i  miri de 
posar-hi solució el més aviat possible i sobretot ara que arriba el fred i auqest problema es pot 



agreujar. 
Li contesta el Sr. Oscar Lomas  pel PSC, i diu arrel de queixes rebudes s’ha fet un seguiment 
i el problema rau que fins ara es feia el servei de venda en el Centre de Jardineria de la 
carretera de Sentmenat i per problemes que els causava van deixar de fer el servei, i les 
benzineres tampoc se’n volien fer càrrec, i ara s’està estudiant la possibilitat de la deixalleria o 
en un dels espais annexes de posar un punt on es pugui guardar i la distribuïdora pugui fer la 
venda del butà. 
 
 
I no havent-hi cap cas més assumptes a tractar, essent dos quarts de dotze de la nit, s’aixeca 
la sessió de la qual s’estén la present Acta que signa com a fedatari d’aquests acords el 
Secretari, amb el vist-i-plau del  Sr. Alcalde. 
   


